

文憑試放榜安排

1. 文憑試及聯招放榜日期

根據教育局宣佈，本年度文憑試將於 **7月17日(三)** 放榜(回校放榜)，大學聯招(JUPAS)則於 **8月7日(三)** 放榜 (同學於 9:00am 自行登入 JUPAS 網頁查看結果)。

2. 文憑試放榜日安排

考评局將於放榜日利用訊息功能(SMS)發放同學成績，惟該 SMS 訊息**並不能取代實體成績單**。而且本校重視對同學的**升學及情緒支援**，因此請同學須於放榜日 **8:00 – 8:15 am** 回校領取成績單，並建議家長或監護人陪同學生到校放榜。

回校時間：**8:00 – 8:15 am**

地點：禮堂

流程：

時間	事項	地點
8:00-8:15	抵校	禮堂
8:15-8:30	最後提醒	
8:30	結果公佈	
8:40	派發成績單	
8:45-12:00	升學輔導	6A (101 室 - 102 室) 6B (103 室 - 104 室) 6C (201 室 - 202 室) 6D (203 室 - 204 室)
8:45-12:00	上訴覆核申請	205 室
9:00-12:00	重讀申請	校務處

3. 放榜講座重溫

本年度放榜預備講座已於 7 月 6 日順利舉行，並已向同學闡述最新升學形勢、放榜日流程及後續事宜、聯招改選策略等準備方法及事項；現把當天錄像及筆記發放，使家長及同學重溫：

錄像：<https://youtu.be/HeAuOF3bvpk>

講座筆記：

1. [放榜講座 2023-24 筆記](#)
2. [放榜常見問題合集 2024](#)
3. [聯招以外招收中六畢業生的護士學校最新資訊 2024](#)
4. [放榜後內地台灣升學資訊](#)
5. [文憑試放榜前自我評估工具 2024](#)
6. [申請成績覆核及重新評卷備忘 2024](#)

假如放榜日遇上惡劣天氣情況*，放榜安排或有調動，請各位留意 ECLASS、本校網頁或班群通告。校方謹此祝願同學獲得理想成績。

***放榜日-惡劣天氣情況下之安排**

時間	天氣情況	安排
早上 6 時或之前	發出 8 號 熱帶氣旋警告或 黑色 暴雨警告信號	延遲發放 成績，同學暫不用回校，請等待天文台/校方宣佈
下午 1 時或之前	除下 8 號 熱帶氣旋警告或 黑色 暴雨警告信號	同學應於 信號取消三小時後 到校領取成績通知書 (例: 如上午 10 時取消相關信號，同學於下午 1 時回校)
下午 1 時後	除下 8 號 熱帶氣旋警告或 黑色暴雨警告信號	發放成績延至 7 月 18 日 (星期四)，流程與 7 月 17 日原訂計劃相同

備註：

1. 若天文台在放榜日發出**紅色**暴雨警告，**即使教育局已宣布學校停課，考評局仍會如期發放成績。**因此請同學**保證在安全情況下回校**。如有突發狀況，請與班主任或校務處聯絡。

Arrangements for HKDSE Result Release

1. HKDSE & JUPAS Result Release Dates

According to the EDB announcements, the results of HKDSE will be released on **17 July 2024 (Wed)** at school, while the results of JUPAS will be released on **7 August 2024 (Wed)** at JUPAS website, where students have to log in to their own accounts at 9am.

2. Arrangements for HKDSE Result Release Day

The results will be released via SMS by the HKEAA, but students are reminded that the message **CANNOT replace the hard copy of the result notices.** Moreover, in order to provide students with **counseling on further studies and emotional support, it is therefore necessary for students to return to school to receive the result notices by 8:15am.** It is also recommended for parents or guardians to accompany the students to the school.

Arrival Time : **8:00 – 8:15 am**

Venue : HALL

Rundown :

Time	Event	Venue
8:00-8:15	Arrival	School Hall
8:15-8:30	Final reminders	
8:30	Results release	
8:40	Distribution of result notices	
8:45-12:00	Counseling	6A (Rm 101 - Rm 102) 6B (Rm 103 - Rm 104) 6C (Rm 201 - Rm 202) 6D (Rm 203 - Rm 204)
8:45-12:00	Appeal of results application	Room 205
9:00-12:00	Repeaters' application	School Office

3. Pre-DSE Result Release Talk Review

The Pre-DSE Result Release Talk was held successfully on 6 Jul 2024. The contents included the latest further studies trend, the rundown and details of result release day and strategies to rearrange JUPAS choices. The talk has been recorded and relevant materials have been prepared for parents and teachers to review:

Recording : <https://youtu.be/HeAuOF3bvpk>

- Materials :
1. [放榜講座 2023-24 筆記](#)
 2. [放榜常見問題合集 2024](#)
 3. [聯招以外招收中六畢業生的護士學校最新資訊 2024](#)
 4. [放榜後內地台灣升學資訊](#)
 5. [文憑試放榜前自我評估工具 2024](#)
 6. [申請成績覆核及重新評卷備忘 2024](#)

The arrangements for result release day are subject to change in the case of bad weather conditions*. Parents and students are therefore reminded to pay attention to any notices on eclass, our school website or class whatsapp groups. Should you have any enquiries, please contact the head of Career and Life Planning Unit Mr Tam Siu Ting on 24140157. We wish all students every success in the coming HKDSE result release.

***Bad weather arrangements**

Time	Weather conditions	Arrangements
At or before 6:00am	Typhoon signal No. 8 or Black rainstorm signal is issued.	The release of results will be postponed . Students should stay at home and wait for further notice by school or HKEAA
At or before 1:00pm	Typhoon signal No. 8 or Black rainstorm signal is cancelled.	Students should arrive at school three hours after the cancellation of signals to receive the result notices (eg. If the signal is cancelled at 10am, students should arrive at school at 1pm)
After 1:00pm	Typhoon signal No. 8 or Black rainstorm signal is cancelled.	The release of results will be postponed to 18 July 2024 with the same rundown mentioned above

Remarks:

1. If a Red rainstorm warning is issued on 17 July, the HKEAA will release the HKDSE results as scheduled even though the Education Bureau has made an announcement about the suspension of classes. **All students should come back to school as scheduled under safe conditions.** Please contact the class teacher or School Office in case of any special conditions.